



**COUNCIL OF
THE EUROPEAN UNION**

Brussels, 3 July 2012

12165/12

ADD 2

AGRILEG 107

COVER NOTE

from:	Secretary-General of the European Commission, signed by Mr Jordi AYET PUIGARNAU, Director
date of receipt:	26 June 2012
to:	Mr Uwe CORSEPIUS, Secretary-General of the Council of the European Union
No Cion doc.:	C(2012) 4302 final
Subject:	Commission Regulation (EU) No.../... of 26.6.2012 amending Annex III to Regulation (EC) No 396/2005 of the European Parliament and of the Council as regards maximum residue levels for spinosad in or on raspberries

Delegations attention is drawn to the fact that, due to the urgency of the matter, the Commission has already implemented these measures, in accordance with Article 5a, paragraph 6(a) of Decision 1999/468/EC. The Council has nevertheless a month to oppose these measures. Delegations have been consulted on this issue by written procedure.



COMMISSION EUROPÉENNE
SECRETARIAT GÉNÉRAL

Bruxelles, le 26.06.2012
SG-Greffe(2012) D/ 9669

Monsieur le Secrétaire général,

Conformément à l'article 5 *bis*, paragraphe 6, point a) de la décision 1999/468/CE du Conseil, j'ai l'honneur de vous communiquer un règlement de la Commission modifiant l'annexe III du règlement (CE) n° 396/2005 du Parlement européen et du Conseil en ce qui concerne les limites maximales applicables aux résidus de spinosad présent dans ou sur les framboises.

Ce règlement sera publié au JO L 166 du 27.6.2012.

Le Conseil dispose d'un délai d'un mois, à compter de la présente communication, pour s'opposer aux mesures ainsi arrêtées par la Commission, conformément à l'article 5 *bis*, paragraphe 6, point b) de la décision susmentionnée.

Veuillez agréer, Monsieur le Secrétaire général, l'assurance de ma haute considération.

Pour la Secrétaire générale,

Jordi AYET PUIGARNAU
Directeur

p.j. : C(2012) 4302 final

Monsieur Uwe CORSEPIUS
Secrétaire général
Conseil de l'Union européenne
175, rue de la Loi
1048 BRUXELLES

SECRETARIAT DU CONSEIL DE L'UNION EUROPÉENNE	
06E12/007271	
REÇU LE: 26 JUN 2012	
DEST. PRINC:	M. BOIXAREU CARRERA
DEST. COP:	M. RUPPRECHT Serv. Juridique
M. CORTES	



Commission européenne, B-1049 Bruxelles - Belgique - Bureau: BERL 05/30
Téléphone: ligne directe (+32-2)295.15.28, standard 299.11.11. Télécopieur: 296.96.74